
VERSLAG
Agenda ouderraad

Basisschool De Sportschool Gentbrugge
Datum | tijd 17/01/2022 20h00

Online

● Aanwezig

Aanwezig: Freekje, Eva, Ellen, Trui, Tineke , Delfien, Boris, Ward, Laureen, Tinneke, Lieselot, Koen (voor de duur van agendapunt 1), Davinia

Verontschuldigd: Annelies, Dominiek, Bart

Schoolteam: Annelies, Anita, Jamina

Voorzi�er: Freekje

Notulist: Eva



● Goedkeuring verslag vorige vergadering

De verslagen worden goedgekeurd.

- Ouderraad 23/08

- Algemene vergadering

Actiepunten worden verder in dit verslag behandeld.

Financieel

Financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester (Delfien).
Actie: Nog na te vragen aan de werkgroep MOS welk budget dat er nog nodig is ikv beheer van de speelplaats de komende 2 jaar.

Agendapunten

1. Toelichting wijkbudget project

Koen  geeft toelichting bij hun project dat ze hebben ingediend bij het wijkbudget “Pinguin Park”.
Park is gelegen op wandelafstand van de school. De Stad Gent plant een verkaveling in het park. Om die reden verdwijnen een aantal
zaken uit het park bv. groen en voetbalplein.  Wel komt er een stukje groen bij die nu zal opengesteld worden. Zij hebben het idee om
een buitenklas te realiseren, wilgenhu�en en vogelhuisjes. Project van sport en groen en van buitenklas zijn goedgekeurd door de Stad
Gent. Zo is er ca. 90.000 € beschikbaar om daar te investeren. Zij wensen hierrond de school en de ouderraad te bevragen over de
wensen/noden daarrond.  Dit zal verder worden uitgewerkt in samenspraak met de stadsdiensten en vrijwilligers. Tegen de zomer wil
men een plan hebben. Om vervolgens een vergunning in te dienen en tot realisatie te komen in 2023.

https://docs.google.com/document/d/1JMVHRgI3gLHCBVSwMCqhDXbZhuCyW1SL/edit?usp=sharing&ouid=114856649920174390107&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/u/0/d/13BGQwKswEc8-zcfK01q6beb85Lq1hW_tzmRZBgVYOGs/edit


Aan de school en ouderraad vragen zij om via de QR code de bevraging in te vullen.
Anita zal deze verspreiden via Questi.

Koen vraag of er informatie beschikbaar is over het gerealiseerde amfitheater op school. Eva zal dat doorgeven. Ze geeft aan dat dit werd
ontworpen door Fris in ‘t landschap.
In een latere fase willen ze samenwerken met de school en ouders van de school om het voorstel te realiseren.
Naast dit project zijn er in de buurt nog goedkeuring voor volgende projecten: Tuinwijk ter heide, Steenbeke plein en Vogelzangpark.

De presentatie kan hier teruggevonden worden:
h�ps://drive.google.com/file/d/1g5RByPyMHDyCHsxX3VIF-MAmfYYxHb22/view?usp=sharing

2. Mededelingen vanuit school

Leerlingenraad ging door in oktober volgende elementen kwamen aan bod:
- Vraag naar spullen voor in de zandbak -> Oproep werd gedaan aan de ouders. Het aanbod is aangevuld.
- Mogelijkheid om mat onder de klimmuur te leggen.
- Veel afval in de zandbak
- Er werd onder de toiletdeuren gekeken.
- Handen wassen na toiletbezoek.
- Vraag naar extra speeltuig op de speelplaats
- Netheid van de vakjes en speelplaats (rondslingerende zakken etc. )
- Spiegeltjes voor toile�en -> zijn aangekocht en worden weldra bevestigd.

https://drive.google.com/file/d/1g5RByPyMHDyCHsxX3VIF-MAmfYYxHb22/view?usp=sharing


3. Mededelingen vanuit de Schoolraad

Agenda:
● Verslag schoolraad 06/10/2021 - goedkeuring vorig verslag -
● Leerlingenaantal blijft constant, verschil tussen aantal llen in klassen  -  lestijdenpakket en zorguren
● Ondersteuningsnetwerk -  CLB - nascholing (techniek en outdoor leren)
● Vragen ouderraad (tekort schoolboeken - vieruurtje -verbinding tijdens corona - timing schoolraad (begin en einde schooljaar) -

verhouding schoolraad/ouderraad)

Er wordt voorgesteld om bij de start van het schooljaar info te geven over de schoolraad. Analoog aan folder ouderraad.
Verslagen zullen op termijn ook via de website geraadpleegd kunnen  worden.

Graag agendapunt toevoegen aan de ouderraad: wat kan meegegeven worden als punt vanuit de ouderraad.
Ellen en Trui geven in de folder meer toelichting over welke topics dit kan gaan.
Actie: Trui en Ellen werken voorstel folder uit.

4. Vragen vanuit de ouders en varia

Topic Vraag Actiepunten volgende
vergadering

Tekenfund
h�ps://www.tekenfund.
be/

Actie vond plaats. Eigenlijk was dat opgevat om voor elk kind een
afzonderlijke tekening te laten maken en dat via opdruk te verkopen.

School heeft gekozen om groepstekengen te maken en niet individueel. Er
waren 4 tekeningen per klas, maar tekenfund heeft maar 1 tekening gekozen.
Deze actie heeft toch wel wat opgebracht voor de school. De school heeft
gekozen om dit volgend jaar nog eens te proberen voor elke leerling
afzonderlijk. En vervolgens mogelijks om de twee jaar.

Timing was misschien niet zo ideaal. Kwam net na de wijnactie. De timing zal
herbekeken worden.

Schoolteam neemt dat
verder op volgend jaar.
Timing wordt bekeken.

https://www.tekenfund.be/
https://www.tekenfund.be/


Kan mogelijks vroeger op het jaar. Pakjes zijn pas toegekomen half januari.
Dus eigenlijk te laat voor kerst.

De aanvullende email van Anita gaf zeker antwoord op heel wat vragen die
leefden.

Duidelijk naar welk doel de opbrengst zou gaan (aankoop sportmateriaal).

Vieruurtje Waarom worden er sinds dit schooljaar geen vieruurtjes meer gegeven?

Vraag werd nooit rechtstreeks gesteld aan Anita. Vraag was niet gekend. Er
werd hierover gecommuniceerd naar de ouders via questi.
Staat wel in retributiereglement dat een vieruurtje wordt aangeboden.
Mogelijks gaan ouders er van uit dat er nog steeds vieruurtje mogelijk is. Is wel
al steeds zo dat een vieruurtje moet aangevraagd worden.

In coronatijd was het zo dat er heel weinig kinderen nog een vieruurtje namen.
Aanvullend was al gemeld op de ouderraad dat het wel duur is voor bv.
wortel (1 €).
=> Anita staat er open voor om op de infoavond te bevragen wie een vieruurtje
wenst te nemen. Maar dit zal wel onder een andere vorm zijn dan dat vroeger
het geval was.

Ideeën algemene
vergadering

Werkgroep Sport (sportkompas.be?), Helpende handen creanamiddagen,
veilingen/tentoonstelling

Er was een kandidaat voor de werkgroep sport. Eva neemt contact op en
bevraagd wat de mogelijke inhoud zou kunnen zijn.

Meehelpen op creanamiddagen kan voorlopig niet.
Veilingen/tentoonstellingen: moet nog verder bekeken worden. Anita neemt
hierover contact met Veronique.

Volgend overleg wordt
dit terug opgenomen.

https://sportkompas.be/nl


Corona - stavaza Quarantaine - isolatie - online school: wat loopt goed? wat loopt minder goed?
Waar kan ouders en school elkaar ondersteunen?

De brief van Anita die werd verstuurd heeft eind november heel veel
duidelijkheid gebracht. En gaf antwoord op heel wat vragen.

Ouders zi�en plots mee in de klas (digitaal) en dat was een fijne ervaring.
Pluim voor het online schakelen en het geduld van de leerkrachten.

Voor beide kanten is dat een zware periode als klassen/kinderen in
quarantaine geplaatst worden. De schoolteam tracht zich zo veel mogelijk te
organiseren op een volgende quarantaine.

Vanaf kinderen positief getest zijn, worden de leerkrachten verwi�igd en
wordt het schoolwerk preventief meegegeven. L5 en L6 hebben nu ook een
eigen laptop zodat zij online les kunnen volgen indien nodig.

Voor kleuters wordt vooropgesteld om twee keer per week een online moment
te voorzien. Maar het is zoeken naar de juiste timing hiervoor.

Indien er een beperkt aantal leerlingen thuis zijn, is dat niet evident om deze
ook online les te geven.. De leerkrachten doen wat mogelijk is. Het is
makkelijker als iedereen in quarantaine gaat en dus iedereen online les krijgt.

Indien er een kind in quarantaine gaat of wanneer ziek, meldt de ouder dit aan
de klasleerkracht en vraagt wat er eventueel thuis kan gebeuren. Graag wel
begrip dat niet alles mogelijk is. Het is niet mogelijk om op elk tijdstip
materiaal klaar te leggen.

Het lijkt interessant om de brief m.b.t. de aanpak die eerder werd
doorgestuurd nog eens door te sturen. Zo is iedereen voorbereid op wat kan
komen.



Het is zeker ook fijn als klasgenootjes het materiaal thuis brengen bij een
klasgenootje die in quarantaine zit.

De actuele richtlijnen zijn:
Als CLB een klas in quarantaine zet, moet iedereen van de klas in quarantaine,
ook de klasleerkracht.

Als er binnen een gezin een besme�ing is, dan mag een kind met een
herstelcertificaat wel nog naar school komen.

Dit is wel belangrijk om te weten en belangrijk om niet onwe�ig afwezig te
zijn.

Nieuwsbrief
Sportschool

Hoe vaak wordt deze verspreid?

In de nieuwsbrief ‘In vogelvlucht’ staat fijne berichtgeving over de school. Dit
valt samen met elk rapport en geeft info over wat er de afgelopen periode heeft
plaatsgevonden.

Nieuwsbrief van de ouderraad zou drie keer per jaar worden uitgestuurd:
begin van het jaar, halfweg en eind van het jaar.

Laatkomerbeleid Hoe ouders sensibiliseren als kind te laat komt? Moet het kind hierop zelf
worden aangesproken (a�ankelijk van leeftijd)?

In de nieuwsbrief werd een overzicht gegeven van het aantal laatkomers. Dit
lijkt positief te evolueren.

Regelmatig wordt dit herhaald in de nieuwsberichten na een vakantie.
Kinderen worden zelf ook aangesproken. Dit is niet altijd fijn voor het kind.

In eerste instantie worden de ouders aangesproken of worden opgebeld. De
school gaat met hen in dialoog. Er zijn nog altijd een aantal laatkomers, het



lijkt belangrijk om ook deze verder aan te spreken. De school ziet hier een
opvoedkundige taak.

In bepaalde situaties staat het op het rapport. Dit enkel gezien het de spuigaten
uitliep. Dit was een eenmalige actie.

5. Mededelingen uit de werkgroepen (max 30 min terugkoppeling in totaal)

Werkgroep Mededelingen Actiepunten vorige  vergadering
Werkgroep Communicatie

- Freekje
- Ellen
- Tineke

Feedback soepmoment:
- een aantal mensen die zich hebben opgegeven om mee te helpen

met de werkgroepen. iets laagdrempeligs, maar moment was niet
ideaal omdat het net heel hard begon te regenen.

- doen we dit nog eens voor de paasvakantie?
- merci aan alle helpende handen

Nog eens een nieuwsbrief uitsturen?

Eva stuurt de nieuwe namen door naar de
werkgroepen.

Volgende ouderraad beslissen of we nog eens een
soepmoment organiseren.

Werkgroep maakt een voorstel op voor de
nieuwsbrief.

Werkgroep MOS
- Dominiek
- Hermien
- Eren (papa Miro)
- Eva
- Boris

Anita en Hermien bekijken onderling de
klimmuur.



Werkgroep Mobiliteit
- Ellen
- Delfien
- Jo

Verantwoording is ingediend vorige editie

Werkgroep Schoolontbijt
- Tineke
- Karolien
- Annelies
- Stefanie Bekaert

datum: 17 oktober
Evaluatie schoolontbijt

Er werd samengewerkt met lokale handelaars op basis van het aantal
inschrijvingen. Er was heel veel geleverd. De resten werden gegeven aan
de stibo en aan een sociaal project.
De hoeveelheden zijn genoteerd i.f.v. een volgende editie.
Er waren 171 inschrijvingen.
Opbouw en opruim is heel vlot gegaan.
3 mensen in de werkgroep is wel heel weinig. Dit vooral tijdens het ontbijt.
De leden hadden geen tijd om ook even te ontbijten.

Bij voorkeur komen nog 3-4 mensen bij in de werkgroep.
Er kan zeker ook vooraf opgeroepen worden om nog extra helpende
handen te hebben. Dit gebeurt bij de inschrijving en via extra reminders.
Dit is mee te nemen in de nieuwsbrief.

Werkgroep Wijnactie
- Trui
- Sara
- Mike
- Bart

Er werden 1044 flessen verkocht. Dit zorgde opnieuw voor een mooie
opbrengst.

Het was even schakelen om alles rond te krijgen met een extra week
vakantie. Er waren ook heel wat helpende handen.

Bij voorkeur wordt dit zeker opnieuw voor kerst georganiseerd.
De andere school waarmee vroeger werd samengewerkt heeft afgehaakt.
Prijs kwaliteit zit zeker ok.



Bedankt aan alle helpende handen!!
Een heel aantal mensen hebben de wijn nog niet kunnen proeven. Dat is
wel belangrijk om volgend jaar wel te doen. Zeker wanneer er zou
gewijzigd worden van leverancier.

Werkgroep Kidsfuif
- Delfien
- Tineke
- Sam
- Lies
- Stijn/Michel
- Marieke
- Evelien (mama

Otis L1)

19 maart 2022: beslissen doorgaan of niet?

Moeilijk om te beslissen. De maatregelen zijn tot eind januari.
De groep is voorbereid. Decors zijn er, materiaal is besteld, dj houdt tijd
vrij, …
Begin februari zou de groep meer willen weten. De corona-richtlijnen
zullen bepalend zijn. Eventueel moet de kidsfuif worden uitgesteld.

Half februari wordt de beslissing genomen.

Werkgroep Sportbal
- Gwyneth
- Eva
- Julie
- Trui
- Lenny

23 april 2022: idem beslissen laten doorgaan.

Ook hier spelen de corona richtlijnen een belangrijk rol.
Het blijft koffiedik kijken met hoeveel en onder welke voorwaarden dit zou
kunnen doorgaan in april. Het verplaatsen van datum is ook niet zo
evident.

Mogelijkheid is dat indien sportbal niet doorgaat, deze datum wordt
genomen voor de kidsfuif. Werkgroep kidsfuif neemt dit mee.

Werkgroep volgt op.

Werkgroep QUIZ
- Lieselot
- Annelies
- Ward
- Boris

29 januari 2022 -> Uitgesteld

Mogelijkheid lijkt juni. Werkgroep bekijkt.
Groeifeest L2 gaat door op 4 juni - Groeifeest L1 gaat door op 14 mei.
Schoolfeest gepland op 11 juni.

Werkgroep Zomerbar
- Eva

30 juni 2022



- Freekje
- Davinia
- Stefanie
- Sint-Gregorius

Werkgroep IT
- Bart

Werkgroep Kriebelteam
- Tineke

woe 12/01 niet gepland

Hoe verder in coronatijd?
Derden zijn toegelaten in functie van het behalen van eindtermen van de
kinderen. bv. bib-ouders. Kriebelteam kan niet ondergebracht worden bij
een doelstelling. Dit kan dus helaas niet gebeuren.

Werkgroep Bibliotheek

- Evelien
- Joris
- Oma Zita
- Oma Jerome

Reminder - Data van

- Week van de mobiliteit: 13-17 september 2021
- Dag van de leerkracht 5 oktober 2021: Tine Erauw en Ben Bollaert (contact opnemen!)
- Week kinderbegeleider: week 12 oktober
- Quiz: 29 januari 2022
- Kidsfuif: 19 maart 2022
- Sportbal : 23/4/2022
- Zomerbar: 30/6/2022
- Ouderraad (op maandag om 20u; 6 vergaderingen met die in augustus erbij)



1. 23/08/2021 (in openlucht op de speelplaats) + etentje ouderraad

2. 11/10 om 20u (algemene vergadering)
3. 29/11 om 20u werd geannuleerd
4. 17/1/22 om 20u (Online)
5. 7/3/2022 om 20u
6. 25/4/2022 om 20u
7. 13/6/2022 om 20u
8. + eind augustus

Volgende vergadering
Maandag  7/3/2022 om 20h - Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen

mailto:ouderraad@desportschool.net

